
From: Ваня Желязкова  

Sent: Monday, February 5, 2018 11:20 PM 
To: e.ilieva@sofia.bg  

Subject: ОТНОСНО: Проект на Система за прием на ученици в първи клас в общинските 
училища на територията на Столична община 

  
ННавниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична 
община 
ОтноОтносно: 
Обществени консултации по Проект на Система за прием на ученици в първи 
клас в  
общинските училища на територията на Столична община. 
 

Здравейте. 
  
Изцяло подкрепям становището на Асоциация Родители във връзка с 
многодетните семейства. 
https://www.sofia.bg/documents/20182/2476701/2018-02-02-
%D0%BD%D0%B0+%D0%90%D1%81%D0%BE%D1%86%D0%B8%D0%B0%D1
%86%D0%B8%D1%8F+%D0%A0%D0%9E%D0%94%D0%98%D0%A2%D0%95%
D0%9B%D0%98.pdf/43d7a8e1-4e59-4dd9-8a84-1f73111b9b6c 
 
Б 
ППоздрави, В. Комшева 
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